



香港餐飲展 Χ 亞洲高端食品展 6-8 Sep 2022 | HKCEC香港會議展覽中心



Going Sustainable? Experience it at Restaurant & Bar Hong Kong with Sustainabl. Planet

實現可持續食品包裝 Sustainabl. Planet 領銜參展品牌



As the climate clock continuously ticks down, consumers are increasingly making decisions based on their eco-conscious Research suggests that Asia consumers have the highest level of concerns on food packaging and are most willing to pay for green*. To tap into this emerging trend, join us at Restaurant & Bar Hong Kong from 7-9 September 2022 at HKCEC to meet some of the top sustainable brands and source for exciting packaging solutions!

面對氣候危機,消費者環保意識遞增,甚至將 環保概念納入購買考量。研究顯示,亞洲消費 者對食品包裝的重視度高於其他地區,購買綠 色包裝的意願也最高*。想跟上時代步伐,把 握綠色消費的宏觀趨勢?立即登記參觀 2022 年9月7至9日假香港會議展覽中心舉行的 香港餐飲展,多個優質品牌將為你呈獻最優質 的可持續食品包裝解決方案!



*Source 資料來源:Mckinsey

Visitor Tips

Do also have an eye on the containers for onsite food tasting and cooking demonstrations. You may come across some familiar brands that you'd like to work with!

記得留意現場試食和廚藝示範活動的容器,它們可能來自你有意合作的品牌!

Register As Visitor 買家預先登記

Who will you meet? 焦點展商



Truly Sustainable Packaging

Sustainabl. Planet supplies responsibly sourced, plastic-free, hard PLA-free, home compostable and recyclable packaging, with custom eco-ink branding solutions for food and beverage vendors and e-commerce sellers. Our core range includes bagasse pulp, FSC paper products for restaurants, bars, hotels and e-commerce vendors, including lunch boxes, bowls, coffee cups, napkins, cutlery, stickers and mailer boxes.

Embrace sustainable packaging to make your business stand out! 採用可持續包裝,引領餐飲業環保風潮!

> Register As Visitor 買家預先登記

Organiser:



Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

Discover more:

www.RBHK-GA.com

Follow us:

🖪 🤘 in RBHKGA